
Salt demana reunir-se amb Salut pel Trueta

El ple aprova, tal com estava previst, la moci� on reivindiquen

transpar�ncia i es presenten com a opci� seriosa

Salt no es resigna i ahir va aprovar, tal com estava previst, la moci� del PSC per defensar que el futur hospital

Trueta es construeixi al municipi. Despr�s que Girona hagi ofer t al conseller de Salut uns terrenys de 100.000

metres quadrats a la zona de Domeny per acollir el nou hospital, l'alcalde de Salt, Jordi Vi�as, va anunciar ahir

que tamb� ha demanat una reuni� amb Toni Com�n per recordar-li que la poblaci� tamb� compta amb un

empla�amentque compleix amb els requisits. ÇVolem que Salt es consideri una opci� v�lida i fermaÈ, va af irmar

Vi�as. Amb la moci�, tots els grups municipals demanen Çtranspar�nciaÈ i que es decideixi la ubicaci� amb

criteris t�cnics, assistencial i econ�mics, i no nom�s tenint en compte que Girona �s la capital de la demarcaci�.

El ple va aprovar per �mplia majoria la moci� presentada pel PSC. El text va rebre el supor t de l'equip de govern,

format per ERC i IpS-CUP, i tamb� dels regidors de CiU, del PSC, de PxC i de C's. Nom�s es va abstenir el

representant de Canviem Salt.

D'aquesta manera, Salt explicita un cop m�s que el municipi compta amb un terrenys al sector sud del municipi, a

tocar de l'hospital Santa Caterina, amb suf icient espai per acollir el nou Trueta i el Campus de Salut de la UdG.

La moci� va arribar al ple vint dies despr�s que l'alcaldessa de Girona, Mar ta Madrenas, ofer�s al conseller de

Salut, Toni Com�n, 100.000 metres quadrats a Domeny per al nou hospital. ÇEntenem que �s una decisi� que va

m�s enll� de l'�mbit local, afecta totes les comarques gironinesÈ, va indicar Vi�as. Per aix�, han demanat una

reuni� amb Com�n per mostrar-li la seva posici�. ÇAmb la intenci� d'aixecar el dit i poder mostrar al Depar tament

la nostra voluntat, hem demanat una visita amb el conseller per traslladar-li la voluntat del govern i ara, un cop

aprovada la moci�, de tot el pleÈ, va indicar Vi�as. L'alcalde va defensar que Salt es tingui en compte com una

opci� Çv�lida i fermaÈ i que es defugi de discussions entre ciutats. ÇLa decisi� ha de ser amb criteris t�cnics,

d'ef ici�ncia, d'ef ic�cia i tamb� econ�micsÈ, va dir.

La por taveu socialista, Iolanda Pineda, va demanar transpar�ncia. ÇDemanem transpar�ncia, no es tracta d'atiar

la confrontaci� entre dos municipis per� s� que Salt ha de ser una opci� seriosaÈ, va demanar. Per la seva

banda, Jaume Torramad� (CiU) va assegurar que els resultats d'aquest estudi t�cnic existeixen per� ha exposat

que no s'han fet p�blics perqu� Çno han agradatÈ. ÇLa conclusi� era que Salt �s el millor lloc, per� aix� no ha

agradat a alg�È, va af irmar.
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